
 

Follow-up raadsconferentie 11 februari 2023 (Kamerrijk) 

Beste leden van het presidium,  

Deze notitie is bedoeld om met u te bespreken in de vergadering van 26 september a.s. en gaat over 

de mogelijkheden van een follow-up op de raadsconferentie van 11 februari jl in Kamerrijk.  

Tijdens de conferentie van 11 februari ging het over het samenspel tussen gemeenteraad en College. 

Duidelijk is toen geworden dat er binnen de raad (en ook binnen B&W) flinke verschillen zijn over 

hoe dat samenspel wordt ervaren en er ook verschillende verwachtingen van zijn. Onder het motto 

“Leve het verschil..” zijn die verschillen benoemd en besproken. Ook is gesproken over hoe het 

samenspel zo goed mogelijk kan plaatsvinden met inachtneming van die verschillen. Daarvoor is 

gesproken over de volgende onderwerpen:  

• Informatievoorziening  

• Rol- en taakdeling 

• Omgangsvormen  en bejegening in debat en daarbuiten 

• Ondersteuning vanuit griffie en ambtelijke organisatie 

Over deze onderwerpen is in groepjes gesproken en er zijn ideeën, wensen en afspraken op deze 4 

terreinen geformuleerd. In bijgaande presentatie zijn de resultaten van de conferentie samengevat 

(bijlage).  

Mogelijke vervolgstappen  

Voor een vervolg op de conferentie leg ik u graag de volgende mogelijkheden voor:  

1. Mogelijkheid 1 is dat de wensen, ideeën en afspraken van 11 februari verder worden uitgewerkt. 

Ervaringen van de afgelopen periode kunnen worden verwerkt (hoe is het gegaan sinds 11 

februari) en ideeën kunnen worden geconcretiseerd. Dat kan wellicht leiden tot een soort “code 

of conduct” voor Woerden voor de langere termijn. Een nieuwe raadsconferentie kan helpen om 

hiervoor de lijnen uit te zetten en de afspraken en intenties te borgen, de daadwerkelijke 

uitwerking zal waarschijnlijk beter in een kleinere werkgroep kunnen plaatsvinden.  

2. Mogelijkheid 2 is dat na deze dialoog in februari over toch vooral “interne” aspecten van het 

onderlinge samenspel juist verder gesproken zou kunnen worden over de externe relaties van de 

gemeenteraad. Zoals het samenspel met inwoners en organisaties in de stad, de zichtbaarheid 

van de gemeenteraad en de impact/het verschil dat de gemeenteraad voor stad en inwoners 

kan/moet maken. Te verwachten is dat hierin ook verschillende perspectieven tussen 

fracties/raadsleden bestaan. Tegelijkertijd is het wellicht toch mogelijk en gewenst in te zetten 

op een meer brede en gezamenlijke visie en aanpak op dit externe samenspel en de rol van de 

gemeenteraad daarin. Een raadsconferentie, eventueel ook met interessante voorbeelden van 

elders, zou hiervoor dan een goede aanzet kunnen zijn.  

3. Combineren van opties 1 en 2 in een gezamenlijk programma. Op deze manier kunnen zowel 

interne als externe aspecten van het raadswerk aan de orde komen.  

Concrete vragen die ik u voorleg voor bespreking a.s. dinsdag in het presidium:  

• Welke opvolging zou u willen geven aan de raadsconferentie van 11 februari jl.? Welke 

issues/aspecten zijn daarin volgens u van belang?  

• Hoe kijkt u aan tegen beide bovenstaande opties voor opvolging? Wat spreekt aan, wat spreekt 

minder aan?  

• Hoe ziet u de opvolging concreet voor u? Een nieuw te organiseren raadsconferentie (zaterdag) 

of wellicht een of meer avonden inpassen in het reguliere schema?  

• Hoe wilt u verder betrokken zijn bij de voorbereiding van vervolgstappen?  

Bijlage: presentatie resultaten raadsbijeenkomst 11 februari jl.  


